

423. 全國小學校教員檢定合格者 自明治三十三年度至同四十四年度

Table with columns for year (年次), gender (男/女), and examination status (無試驗/試驗). It is divided into three sections: 1. 小學校本科正教員, 2. 尋常小學校本科正教員, and 3. 小學校專科正教員. It includes data for years from 1900 to 1944.

424. 全國師範學校、中學校、高等女學校教員檢定合格者 自明治三十三年度至同四十四年度

Table with columns for year (年次), gender (男/女), and examination status (無試驗/試驗). It is divided into two sections: 學科別人員 and 實人員. It includes data for years from 1900 to 1944.

學科別人員トハ一人ニシテ二以上ノ學科ニ就テ檢定ヲ出願シ而シテ之ニ合格セシ場合ニ其ノ各學科毎ニ一人トシテ計算セシ人員ナリ

425. 全國道府縣中學校校數、教員、生徒、卒業者 自明治三十二年至同四十四年度

Table with columns for year (年次), school type (道府縣), and statistics for teachers (教員), students (生徒), and graduates (卒業者). It includes data for years from 1900 to 1944, broken down by prefecture and county.

425. 全國、道府縣中學校校數、教員、生徒、卒業者 自明治三十二年至同四十四年度 續

Table with columns for Prefecture/County, School, Teachers (Qualified/Unqualified/Total), Students (Regular/Supplementary/Total), Graduates, and Student-Teacher Ratios. Includes data for various prefectures like 山口, 島根, 德島, etc.

426. 全國、道府縣高等女學校校數、教員、生徒、卒業者 自明治三十二年至同四十四年度

Table showing national and prefectural statistics for high school girls' schools. Columns include Year, Prefecture, School, Teachers, Students, Graduates, and Ratios. Includes a section for '全 國' and '道 府 縣 (明治四十四年度)'.

426. 全國、道府縣高等女學校校數、教員、生徒、卒業者 自明治三十二年至同四十四年度 續

Detailed table of high school girls' school statistics by prefecture. Columns include Prefecture, School, Teachers (Qualified/Unqualified/Total), Students (Regular/Supplementary/Total), Graduates, and Ratios. Lists prefectures like 東京, 神奈川, 埼玉, etc.